
Zápis z prvního setkání pastorační rady farnosti

4. března 2024

Přítomni: P. Pavel Römer, Martina Nakvasilová, Jitka Petrů, Marie

Loučková, Tomáš Peško, Břetislav Střelský, Marta Smyčková, David Vlašic,

Marcela Šimůnková, Irena Kyliánová, Marika Komendová (zást. Tomáše

Komendy)

Omluveni: Jan Loučka, Zdislava Zemánková

Probíraná témata:

 Pan farář všechny přivítal, účastníci se shodli, že zatím se nebude

stanovovat počet setkání, protože zpočátku se budeme scházet

častěji, později to možná nebude potřeba, setkání by měla bývat ve

středu

 Zápisy setkání: buď se budeme v zápise střídat, nebo poprosíme

Zdislavu Zemánkovou, zda by byla ochotná (dnes omluvena)

Protože jsme se setkali poprvé, bylo sděleno mnoho informací a

otevřeno hodně témat, které bychom chtěli postupně řešit:

 Chtěli bychom sdílený google kalendář (vyřeší Tomáš Peško),

následně tištěný kalendář na nástěnku, (problémem výška nástěnky

pro důchodce (vyřeší Jan Loučka)

 Je potřeba řešit novou podobu či aktualizaci farního webu, podívat

se pro inspiraci i na weby jiných farností (pro všechny k zamyšlení)

 maminky vytvořily provizorní dětský koutek v kostele u toalet,

přebalovací pult je překážkou pro invalidy. Maminky se ptaly pana

faráře, zda by šla místnost pro děti vytvořit z jedné ze dvou

zpovědních místností. Námět je třeba důkladně promyslet a nejlépe



konzultovat na biskupství brněnském (liturgická komise),

přítomným se nápad líbí (pro všechny na diskuzi a zamyšlení)

 je potřeba finančně podpořit ekumenický projekt Ovečky –

setkávání maminek s dětmi (zatím probíhá u evangelíků), a budeme

v dalších měsících podporovat ekumenický projekt Chvály spolu

(koordinátorkou za naši farnost je Klára Kyselová)

 akce pro děti: koordinátorem ministrantů je Tomáš Peško,

s katechetkami domluví propagaci připravovaného diecézního

setkání ministrantů 27.4. (možná skupinu pro ministranty na

WhatsAppu), katechetky promyslí, zda udělat akci pro děvčata

 katechetky plánují misijní klubíčko pro děvčata 23.3., Jenda Huňař

řezbářskou dílnu 16.3., prodej misijních výrobků a dětská křížová

cesta by byly na Květnou neděli 24.3.

 situace v úklidové skupině: ve farnosti se nyní uklízí 1x za 2 týdny

(je méně mší), střídá se 5 úklidových skupin, úklid trvá cca 1,5-2

hod., ale problémem je věk mnohých obětavých žen, je potřeba toto

řešit

 chtěli bychom znát ekonomický stav farnosti (dle pana faráře není

špatná, ale čekají nás investice, zvláště oprava schodů), chceme

příště pozvat ekonomickou farní radu pro společné plánování akcí

apod.

 farní poutě a zájezdy: ve farnosti mají velký pozitivní ohlas, přichází

mnoho podnětů, pravděpodobně by se ustálila četnost 2xročně pouť

a 2x ročně divadlo

 na 11. května je plánovaná pouť autobusem do Mariazell a kláštera

Melk.

 Modlitební skupina: aktuálně se připravuje akce 24 hodin pro Pána,

ještě chybí služby od jedné hodiny v noci

 Skupina seniorek plánuje začít organizovat o pondělních odpoledních

kavárničku pro seniory, bude propagováno



 Lektorská služba – je potřeba řešit, kdo by si vzal na starosti rozpis

služeb (oslovíme někoho z nových akolytů?)

 Chrámová hudba – sbor má v posledních měsících pauzu, po

Velikonocích plánuje pokračovat v nacvičování dalších částí Ebenova

ordinária, kytarová schola řeší, jak rozšířit propagaci k rozšíření

členů

 Technická skupina: zazněla prosba o opravu klekátek (bude to

technicky i finančně náročnější), a také oprava WC (řeší B. Střelský

a J.Loučka)

 farní den: na schůzce byla dojednána sobota 21.9., Tomáš Peško

potvrzuje, že cimbálka Břeclavan bude moci hrát, generální úklid

kostela před hody by tím pádem byl v sobotu 14.9.

 Noc kostelů: na příští setkání chceme pozvat Petra Lubala, který ji

pravidelně organizuje, probrat, aby akce byla více otevřená,

prožívaná celou farností

 časem bychom chtěli naplánovat různé duchovní pastorační akce,

například přednášku pro manžele apod.

 Výzva pana biskupa k dalšímu posynodnímu setkání: naše setkání

bude ve středu 10. dubna 2024 po mši sv. Z nabízených

témat jsme vybrali diskuzní téma CÍRKEV JAKO POSLÁNÍ, nejvíce

se dotýká života ve farnosti

 Příští setkání farní pastorační rady bude ve středu 24.

dubna 2024 po mši sv.

Prioritní témata: Noc kostelů, příprava farního dne,

dětský koutek

Zapsala: Irena Kyliánová


